



Ref/158/23

Date:06/04/2023

(Courtesy translation)

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations Office and other International Organizations in Geneva presents its compliments to the Office of the High Commissioner for Human Rights, and with reference to its Note Verbal (REFERENCE:SPs/7<sup>th</sup> Meeting/2) dated 6 March 2023, has the honour to inform the esteemed Office the decision of the Government of the Republic of Iraq to present its candidate (**Mr. MOHAMMED TURKI ABBAS AL-OBAIDI**) to the membership of the Committee on Enforced Disappearances during the seventh meeting of states parties to the International Convention for the protection of all persons from enforced disappearance.

The Permanent Mission of the Republic of Iraq avails itself of this opportunity to renew to the Office of High Commissioner for Human Rights, the assurances of its highest consideration.

Geneva, 6<sup>th</sup> April 2023

**Office of the United Nations High Commissioner for Human Rights,**  
**Geneva**

**Attachment:**

- Biographical data.



Ref/158/23

Date:06/04/2023

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها إلى مكتب المفوض السامي لحقوق الإنسان، وبالإشارة إلى رسالته المرقمة (REFERENCE:SPs/7<sup>th</sup>Meeting/2) والمؤرخة في 2023/03/06، نتشرف باعلام المكتب الموقر بقرار الحكومة العراقية تقديم ترشيح (السيد محمد تركي عباس العبيدي) لعضوية لجنة الاختفاء القسري خلال الاجتماع السابع للدول الاطراف في الاتفاقية الدولية لحماية جميع الاشخاص من الاختفاء القسري.

تغتنم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لمكتب المفوض السامي لحقوق الإنسان، عن فائق التقدير والاحترام.

جنيف: 06 نيسان 2023



مكتب المفوض السامي لحقوق الإنسان - جنيف

- المرافقات:

- بيانات السيرة الذاتية.

